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Abstract (en)
The invention relates to a silencer for exhaust systems of internal-combustion engines. The interior of an outer casing (1) is divided by a convex
transverse wall (6) into a chamber (3) on the inflow side and a coaxial chamber (4) into which an inlet tube (8) and an outlet tube (13) open. The
base (5) of the casing on the inflow side has holes (9) which connect the inflow chamber (3) with an antechamber (2) surrounding the inlet tube (8).
<IMAGE>

Abstract (de)
Gegenstand der Erfindung ist ein Schalldämpfer für Auspuffanlagen von Brennkraftmaschinen. Der Innenraum eines Mantelgehäuses (1) wird durch
eine konvexe Querwand (6) in eine einströmseitige Kammer (3) und eine gleichachsige Kammer (4) unterteilt, in die ein Einlaßrohr (8) und ein
Auslaßrohr (13) münden. Der einströmseitige Gehäuseboden (5) weist Löcher (9) auf, welche die Einströmkammer (3) mit einer das Einlaßrohr (8)
umgebenden Vorkammer (2) verbinden.
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